
Sent: Monday, July 4, 2022 1:37 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за 
пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община, приета с Решение 
№ 178 по Протокол № 51 от 05.04.2018 г., доп. – Решение № 490 по Протокол № 22 о 

 

Здравейте, Подкрепям идеята на комитета, сформиран от Общински 
съветници, най-накрая да бъде въведено използването само на една обща 
пластика за целия градски транспорт. Цяла година пътувам с 2 карти (една 
синя и една зелена), а на всичко отгоре, касиерките в метрото не ми дават 
бележка за покупка. 
Предпочитам да зареждам зелената си карта с удобни за мен абонаменти, 
които имам възможност да заредя от повече физически КИОСКи, например.  
Време е да станем европейски град, като всеки който сме посещавали като 
туристи - маркираш си картата при качване и пътуваш спокойно. Подкрепям 
затягането на контрольорските проверки и глобата срещу немаркирано 
пътуване. Българинът знае само да заобикаля закона и докато не му 
бръкнеш в джоба - няма да се научи. Чета коментарите и се мая: кой би 
повярвал, че българинът, който дава пари за врачки и знахарки, не искал да 
си ползва банковата карта, защото му било скъпо... а си получава пенсията и 
заплатата в нея и всяко теглене от банкомат му струва пари, но не можел да 
си плаща и транспорта с нея, ЗА КОЕТО НЯМА ТАКСИ. Пълен нонсенс са 
такива мнения! 
 

С уважение, 

Николина Измирлиева 
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